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ΘΕΜΑ: «Έλεγχος στατικότητας γέφυρας Αρσενίου στον Δήμο Σκύδρας -
Πέλλας»

Κύριοι Υπουργοί,

Όπως πληροφορηθήκαμε, ζήτημα έχει προκύψει, όσον αφορά τη στατικότητα γέφυρας
στον Δήμο Σκύδρας - Πέλλας, την επονομαζόμενη γέφυρα Αρσενίου. Σε συνέχεια της
πληροφόρησής μας, επρόκειτο ή ήδη διενεργείται έλεγχος της στατικότητας της εν λόγω
γέφυρας από ιδιωτική εταιρεία αμφιβόλου πιστοποίησης ή πλήρωσης του συνόλου των
προϋποθέσεων, ώστε να θεωρείται αξιόπιστη. Προκειμένου να αποφευχθεί περίπτωση
λάθους ή σοβαρού ατυχήματος - θέμα ασφαλείας πολιτών, δηλαδή τίθεται - θα πρέπει
να γνωστοποιείται στην οποιαδήποτε εταιρεία ότι πρέπει να αναλαμβάνει την ευθύνη για
ό,τι συμβεί.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Η εταιρεία που θα ανάβει τη διενέργεια έλεγχου της στατικότητας της αναφερόμενης
γέφυρας ή ήδη τη διενεργεί πληροί τις προϋποθέσεις για να αναλάβει το έργο (αν
διαθέτει την κατάλληλη πιστοποίηση, αν ο κύκλος των εργασιών της είναι συναφής με
τις αναλήψεις έργων έλεγχου στατικότητας υποδομών, αν της έχει ζητηθεί μελετητικό
πτυχίο κλπ.);

Ο ερωτών Βουλευτής
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